



## 公共關係新聞

國際會長主題：再接再勵 茁壯聯青  
國際會長口號：搭橋迎接未來

No. 3

2010-2011

### 一些在日本國際議會和世界大會之決定和宣告

願景 20 成爲 22

2022 是國際聯青的百年紀念日，因此決定將 2020 向前計畫改爲 2022 向前計畫。

一個新洲域誕生

也已經決定將亞洲洲域的 5 個韓國區域分出來成爲第 9 個洲域，稱爲韓國洲域。  
2011 年 7 月生效。

2012 國際大會在挪威

下一屆國際大會將在 STAVANGER，挪威的石油首都，8 月的 2 到 5 日。而青年營將在 2012 年 7 月 30 日到 8 月 5 日。

場館

70 屆國際大會	: Stavanger 論壇/ Rica 論壇飯店
國際議員會議	: Alstor 飯店
國際青年營	: Soloborg Folkehogskole 學校
網站	: <a href="http://www.ic2012.org">www.ic2012.org</a> ,
主辦委員會主席	: Svend B Jacobson

對聯青基金的支援

爲了保羅·威廉·亞歷山大基金的運用，捐款給基金的金額已經由 100 提高爲 120 美元。光榮榜，活著捐贈和紀念捐贈沒有改變，第一種是 1000 美元，後兩種是 100，基金朋友是 50 美元。

## 巴蘭坦獎

上屆國際會長凱文·卡明斯已經宣佈今年(2009-10)哈裡巴蘭坦獎得主是 Shin Nara。此一國際聯青的尊貴大獎已經在豐富多彩的橫濱國際大會隆重頒給 Shin 先生。

*Shin Nara 先生的生平資料：-1954 年 12 月 22 日生於日本大阪，1940 加入 YMCA 學生社團。1954 以創社社友身份加入東京 Yamate 聯青社。做過區域事工主委，社刊主委，總監，區域會長(59-74)，國際副會長(76-78)，國際議員(76-79)。*

*職業：建築師和工程師，建築大約 600 座大樓，包括 60 座教堂和 YMCA 大樓。*

*家庭小背景：Shin 的父親在 1966 年也是巴蘭坦獎得獎者。他是日本 YMCA 的秘書，早期的先驅者。他也是聯青社的先驅者，長期對聯青運動提供特殊價值和有幫助的服務。*

## 巴蘭坦獎 (BALLANTYNE AWARD) 是什麼？

哈理巴蘭坦獎是國際聯青所授予的最高榮譽獎。這個獎品由哈理巴蘭坦提供，他是退休的加拿大國家議會秘書長，不時地頒獎給長期對聯青運動提供特殊價值和有幫助的服務的朋友。此獎每年頒發給各種各樣的聯青領導人，包括法官保羅·威廉·亞歷山大，1964 年的創始人。

## 愛瑪克勞獎

凱文先生也已經頒發愛爾克勞獎給在 2009-2010 期間表現傑出的地區總監。名單可上網查或聯絡日內瓦世界總會。(備註：恭喜中 B 區總監 何永茂先生榮獲此國際傑出總監獎！！)。

## 愛瑪克勞獎 (ELMER CROWEAWARD) 是什麼？

艾瑪·克勞先生，一名溫哥華聯青社的創社社友，哥倫比亞區聯青社區區域會長兩年。1937 年參加大瀑布城國際大會回程時生病，被迫改搭飛機由 Cheyenne 回到在溫哥華的家，留下他的妻子馬西婭女士，單獨駕駛剩下的 1650 英里。在接著的生病期間，馬西婭繼續他的會長工作。他參加 1938 多倫多大會，返家後不久死去。馬西婭以她先生的名義，創立愛瑪克勞獎。每年頒獎給全球傑出總監。

## 關於 2010 國際大會

2010 國際大會，在各方面是在美麗的日本橫濱市舉行的一個講究儀式的慶祝活動。有超過 1500 位勤奮和奉獻的聯青社友和僑聯參加，是有趣和有目的的同志間的友誼和忠誠。另外在富士山舉行的國際青年營，有超過 150 位，是具有挑戰和不斷崛起的下一代諸兄弟的獨特的集會。它是年輕人特殊的組成，勇敢而不倦地敢誓言面對當今世界的問題 – 未受控制的碳排放，全球暖化和其他災害。我有機會參加 2010 國際大會，得以分享數百位全球代表的愛和友誼，特別難忘地主國的日本兄弟和姐妹的令人驚嘆的殷勤款待。我充分感謝他們！！

下個月…九月強調會員維持和擴展。同時也優先強調聯青運動的歷史。



*“TO ACKNOWLEDGE THE DUTY THAT ACCOMPANIES EVERY RIGHT”- Y'S MEN'S MOTTO*

## *PUBLIC RELATIONS NEWS*

*“Once More We Stand”- IP's Theme*

*“Build a Bridge to the Future”- IP's Slogan*

NO 3

2010-2011

### *Some decisions and declarations in the ICM and IC at YOKOHAMA, JAPAN*

VISION 20 becomes 22

Since 2022 is Y's Men's Centennial Anniversary, it has been decided to change the Forward Plan 2020 as **Forward Plan Towards 2022 under Vision 2022.**

BIRTH OF A NEW AREA

It has also been decided to form a new Area by carving out the five Regions of Korea from the existing Asia Area. This 9<sup>th</sup> Area of Y'sdom which would come in to effect on July 2011 is named as **Area Korea.**

IC 2012 AT NORWAY

The next International Convention would be held at STAVANGER, the Oil Capital of NORWAY from August 2 to 5<sup>th</sup> and IYC from July 30<sup>th</sup> to Aug 5<sup>th</sup> 2012.

VENUE

<i>70th International Convention</i>	<i>:-</i>	<i>Stavanger Forum/Rica Forum Hotel</i>
<i>International Council Meeting</i>	<i>:-</i>	<i>Hotel Alstor</i>
<i>International Youth Convocation</i>	<i>:-</i>	<i>Soloborg Folkehogskole School</i>
<i>Website</i>	<i>:-</i>	<i><a href="http://www.ic2012.org">www.ic2012.org</a>,</i>
<i>Host Committee Chairman</i>	<i>:-</i>	<i>Mr Svend B Jacobson</i>

SUPPORT TO ENDOWMENT FUND

In order to qualify for the **Paul William Alexander Fellowship**, the amount of contribution to the Endowment Fund has been raised to US \$ 120 instead of 100. The contribution for the Member Honor Roll, Living Tribute and Memorial Tribute remains no change, that is US \$ 1000 for MHR and US \$ 100 each for Living Tribute & Memorial Tribute, Friend of Endowment US \$ 50

BALLANTYNE AWARD

IPIP Mr Kevin Cummings had declared that this year (2009-10) HARRY M BALLANTYNE AWARD of MERIT would be given to Mr Shin Nara. The prestigious Award of Y's Men International had presented ceremoniously to Mr Shin during the colorful International Convention at the Pacifico Yokohama Convention Centre.

*Bio data of Mr Shin Nara;-Born in Osaka Japan Dec 22, 1922 joined Student YMCA in 1940.he joined the Tokyo Yamate Y's Men's Club as a Charter member in 1954, RSD, BE, DG, RD(59-74), International Vice President(76-78), ICM(76-79).*

*Profession;-worked as an architectural designer and Engineer and built about 600 buildings in which 60 churches and YMCA facilities are included.*

*Chip of the old block:- Mr Shin's father was also a former Ballantyne Award recipient in 1966. He was a Secretary of Japan YMCA in the pioneer days of Japan. He was also a pioneer of Y's Men's Clubs who over a long period had rendered service of special value and helpfulness to the Y's Men Movement.*

#### WHAT IS BALLANTYNE AWARD ?

The HARRY M BALLANTYNE AWARD OF MERIT is the highest honour awarded by the Y's Men International. The Trophy was offered by Harry M Ballantyne, retired General Secretary of the Canadian National Council to be given from time to time to some especially deserving friend of Y'sdom who over a long period had rendered **Service of Special Value and helpfulness to the Y's Men Movement**. The Award had been presented usually every year to various Y's Leaders including Judge Paul William Alexander, the founder in 1964.

#### ELMER CROWE AWARD

Mr Kevin had also released the list of ELMER CROWE AWARD Recipients having qualified as Outstanding District Governors during 2009-2010 for their exemplary performance. For detailed list please visit the Y's Men website or Contact IHQ Head Quarters, Geneva.

#### WHAT IS ELMER CROWE AWARD ?

Mr Elmer Crowe, a Charter Member of the Vancouver, British Columbia Y's Men's Club had been Regional Director for two years. Taken ill on his return trip from the 1937 Grand Rapids International Convention, he was forced to take the flight from Cheyenne to his home in Vancouver, while his wife Ms Marcia, drove the remaining 1650 miles alone. During the ensuing months of illness Marcia carried on his work as RD. He however, attended the 1938 Toronto Convention. He died shortly after his return from Toronto. The Elmer Crowe Memorial Award was a gift from Marcia Crowe in his honour. It is being awarded annually to the outstanding District Governors of YMI Globally.

#### ABOUT IC 2010

The IC-2010, in all respect was a ceremonious celebration which was held at the beautiful city of Yokohama in Japan. It was an interesting and purposeful camaraderie of more than 1500 industrious and dedicated Y's Men and Y's Menetes across the world. In addition the International Youth Convocation held at the Fuji Mountain was also a unique gathering of more than 150 challenging and bubbling next generation brethren. It was an extraordinary formation of youngsters who dared to take a pledge to face the current problems of the world - the uncontrolled carbon emission, Global warming and such other calamities courageously and tirelessly.

I had the privilege to participate the IC-2010, there by could enjoy the affection and friendship of hundreds of delegates world over, particularly the wonderful hospitality of the people of the host country-unforgettable Japanese brothers and sisters. I thank all of them abundantly!!

**NEXT MONTH - SEPTEMBER IS EMPHASIS FOR MEMBERSHIP CONSERVATION & DEVELOPMENT. ALSO GIVE PRIORITY TO THE HISTORY OF OUR MOVEMENT.**